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Datum vergadering   
04-04-2024 van 13.30 uur – 14.30 uur 

Locatie    

Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. MT Kamer 1.140  

Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
16-05-2024 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter DB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer G. Sips   Lid AB en wethouder gemeente Vlissingen (voor de heer Vader) 

De heer E. Tuk   Lid DB en wethouder gemeente Veere 

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren 

Mevrouw K. van Limbergen Afdelingsmanager Werk, Waarnemend AD Orionis Walcheren 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren  

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

Afwezig: 
De heer A. Vader  Lid DB en wethouder gemeente Vlissingen  

 

01. Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom. Op uitnodiging van de voorzitter is de bestuursadviseur van 

Middelburg, de heer xx, aanwezig om voorafgaand aan de mededelingen een korte toelichting te 

geven op het in opdracht van het dagelijks bestuur van Orionis uit te voeren onderzoek naar de 

door een raadslid van Middelburg aangekaarte dossiers over vermeende misstanden bij Orionis 

Walcheren. De heer xx is belast met het in gang zetten van het onderzoek en de facilitering 

daarvan.  

De heer xx geeft op hoofdlijnen de volgende informatie: 

- N.a.v. de vragen van het raadslid van Middelburg heeft het DB besloten een extern en 

onafhankelijk onderzoek te laten doen. Er ligt een offerte met een onderzoeksformulering 

van het onderzoeksbureau Bing voor. 

- In eerste instantie gaat het om een analyse van de aard en de omvang; het vooronderzoek. 

- Op basis van de uitkomsten hiervan zal er al dan niet een vervolgonderzoek plaatsvinden. 

- Er worden geen interviews afgenomen, behalve die met het raadslid om tot de 

dossieranalyse te komen.  

- Dossiers die vóór het Hofmanonderzoek hebben plaatsgevonden worden niet in de analyse 

meegenomen.  

- Er is momenteel geen inschatting van de kosten te maken. De heer Dingemanse checkt of 

het uurtarief gangbaar is en dit aan de inkoopvoorwaarden voldoet. 

- De heer Louws heeft aangegeven dat de 2 losse signalen die in Middelburg nog zijn 

binnengekomen ook worden meegenomen in het onderzoek. 
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- De communicatie (intern, extern, naar gemeenteraden) zal steeds in onderlinge 

afstemming geschieden. 

- Het streven is het onderzoek vóór de zomer te hebben afgerond. 

Toegevoegd wordt nog: 

- Leg de focus op de 37 dossiers. 

- Wees scherp op de doelgroep; het moet gaan over medewerkers, niet over klanten.  

De heer xx vraagt het DB uiterlijk morgenmiddag te reageren op de offerte/opdrachtformulering, 

zodat het bureau volgende week al kan starten. DB is opdrachtgever, de kosten zijn voor Orionis. 

De offerte/opdrachtformulering wordt daarom ook nog aan Orionis verzonden.  

Onder voorbehoud van het bericht van Vlissingen, dat morgen verwacht wordt, besluit het DB 

akkoord te gaan met de offerte en geformuleerde onderzoeksopdracht.  (Noot: het akkoord van 

Vlissingen is op 05-04 per mail ontvangen). 

De heer xx bereid een communicatiebericht voor dat dan na ambtelijke afstemming volgende 

week verspreid kan worden. Hierop verlaat hij het overleg. 

b. Mededeling 

De heer Sips meldt dat op 18-04 een nieuwe wethouder in Vlissingen wordt geïnstalleerd.  

c. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Nota’s, ter besluitvorming 

a. 24 012 Nota DB Vaststellen Jaarstukken 

De heer Dingemanse meldt dat, omdat Orionis in verband met de doorlooptijden de Jaarstukken 

altijd al in april aan de gemeenten moet aanleveren, de stukken van de accountant pas op het 

laatste moment beschikbaar zijn. Sneller is voor de accountant echt niet  mogelijk. Voor dit proces 

is dus met het DB afgesproken dat de stukken later dan gebruikelijk aangeleverd worden. 

 

Vanaf 2023 wordt de rechtmatigheid door het bestuur zelf beoordeeld en niet meer door de 

accountant. Hiervoor volgt op een later moment nog een wijziging in de financiële verordening. De 

accountant moet de uiteindelijke verklaring nog opstellen, die volgt later. 

 

De heer Guise meldt dat de opmerking van de accountant over de completering van de dossiers 

wel in het licht gezien moet worden van de vele extra taken die onze medewerkers moeten doen. 

De dossiers zijn zeker wel compleet, maar de informatie bevindt zich in verschillende systemen. 

Prioriteit wordt dan gegeven aan het helpen van mensen en het uitvoeren van de extra taken.  

Indien er op de concept versie van het accountantsverslag al opmerkingen of vragen zijn kunnen 

die doorgegeven worden aan de heer Dingemanse.  

 

De heer Tuk geeft nog aan dat in de samenvatting van het jaarverslag wellicht nog wat meer 

duiding kan worden verwerkt zodat lezers meer inzicht verkrijgen.   

Mevrouw Van Limbergen vult hierop aan dat de eerste monitor op de extra investeringen in re-

integratie binnenkort wordt opgeleverd. Deze zorgt ook voor meer duiding en inzicht in de 

resultaten.  

Daarnaast geeft de heer Tuk ook aan dat de bedragen voor de energietoeslag voor Veere politiek 

onhandig zijn verwerkt. In de Veerse begroting ontstaat er nu een overschot op de uitkering op 
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energietoeslag. De heer Dingemanse geeft aan dat bovenstaande zo met de accountant is 

doorgesproken. De gevolgen voor de Veerse begroting zijn dus goed uitlegbaar. 

 

Het saldo BUIG over 2023 bedraagt ongeveer € 750.000. Tussen saldo BUIG en re-integratie 

inspanningen ligt een logisch verband. Daarom wordt voorgesteld bij de bestemming van het 

jaarrekeningresultaat een aanvullend bedrag van € 335.000 hiervoor te bestemmen. Het restant 

overschot van € 463.000 kan worden uitgekeerd aan de deelnemende gemeenten. 

De heer Guise benadrukt dit mooie resultaat. Het harde werken van alle medewerkers van Orionis 

heeft het mogelijk gemaakt het eerdere negatieve resultaat om te zetten naar een behoorlijk 

positief resultaat.  

 

De heer Sips geeft aan dat de inspecteur artikel 12 in Vlissingen niet akkoord zal gaan met de 

gedeeltelijke bestemming voor de re-integratie.  Hierop wordt aangegeven dat het positieve 

resultaat voortkomt uit de inzet op re-integratie en dat de herinvestering een vliegwiel effect heeft. 

Dit is ook besproken bij het besluit om te investeren in re-integratie. De opbrengst herinvesteren 

loont. 

 

Het DB besluit conform de nota. 

Noot 26-04-2024: In de definitieve versie is de alinea rechtmatigheid op pagina 32 op verzoek van 

de accountant nog tekstueel aangepast. Dit heeft geen invloed op de rechtmatigheidsverklaring 

van het dagelijks bestuur. Het definitieve verslag wordt opgenomen op de DB-agenda van 16-05. 

Besluitnummer d20240404-01: 

Het DB stelt de jaarstukken en het voorstel resultaatsbestemming vast. 

b. 24 013 Nota DB Begroting 2025 (en 3e Begrotingswijziging 2024) 

De heer Louws constateert een stijging van de uitgaven minima en vraagt of hier een VZG-% voor 

aangehouden wordt. De heer Dingemanse geeft aan dat er enkele componenten omhoog zijn 

gegaan en we dus nu rekenen met iets hogere tarieven.  

Het DB besluit volgend de nota. 

Besluitnummer d20240404-02:  

Het DB besluit: 

1. de begroting 2025 vast te stellen 

2. de 3e begrotingswijziging 2024 vast te stellen 

c.   24 014 Nota DB Aanpassing Mandaatregeling 

Wel de politieke sensitiviteit rekening te houden.  

Besluitnummer d20240404-03: 

Het DB besluit de actuele mandaatregeling vast te stellen 

d. 24 015 Nota DB Uitbreiding Opdracht Deloitte 

Nadat er uitleg is gegeven over de spreiding van de kosten besluit het bestuur conform de nota. 

Besluitnummer d20240404-04: 

Het DB besluit de opdracht Deloitte uit te breiden met onderdeel C. 

Daarbij is de prioriteitsvolgorde als volgt: B, A, C  

 

03.  Rondvraag 

- De heer Sips geeft aan dat Vlissingen graag wil dat er door Orionis antwoord gegeven 

wordt op de vragen van het onderzoeksbureau Adlasz. De voorzitter vraagt wat daarvoor 
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nodig is, gezien de formele route (besluit hiertoe voorleggen aan het DB, nadat dit 

ambtelijk is voorbereid) niet gevolgd is. De heer Guise geeft aan dat dit wel voorwaardelijk 

is. Het besluit is inderdaad nog niet genomen en Orionis heeft dus ook nog geen opdracht 

van het bestuur ontvangen om medewerking te verlenen aan het onderzoek. Daarnaast 

dient het onderzoek van Deloitte naar de cijfermatige verschillen waar de inspecteur zijn 

taakstelling op heeft gebaseerd eerst plaats te vinden. De uitkomsten hiervan kan namelijk 

van invloed zijn op het al dan niet laten uitvoeren van het Vlissingse onderzoek.  De heer 

Sips geeft aan dat het een collegebesluit in Vlissingen betreft en dat het college dan ook 

graag antwoorden wil zien.  

De voorzitter geeft aan dit dan in een volgend DB te willen agenderen, nadat dit ambtelijk 

is voorbereid en voorzien is van een advies van Orionis.  

De heer Sips oppert of het mogelijk is van de longlist aan vragen naar een shortlist te komen 

en te kijken welke vragen op dit moment al beantwoord kunnen worden.  

Er wordt verder doorgesproken over het feit dat een groot deel van de vragen niet relevant 

lijkt in relatie met de onderzoeksopdracht van het college van Vlissingen en dat er vragen 

achter de vragen lijken te zitten.  

Om hier een compromis in te vinden stelt de voorzitter voor om een schifting in de vragen 

aan te brengen en antwoord te geven op de vragen waar dat naar de mening van 

Orionis en dus het DB kan.  

- De voorzitter informeert nog bij de heer Sips wanneer het besluit van de fondsbeheerders 

verwacht mag worden. Al eerder is gecommuniceerd dat dit half april zou zijn. Hij verwacht 

hier op het komend DB (16-05) een terugkoppeling van.  

  

04. Sluiting 

Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter hierop de vergadering. 

 


